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                             Hrvatsko planinarsko društvo               
                    "Zanatlija" Osijek 

J.J. Strossmayera 1,  
31000Osijek 

    www.hpd-zanatlija.hr 
 

Z A P I S N I K 
 
Sa 3. Redovite sjednice Upravnog odbora Društva, održane 21.04.2015. 

u prostoriji Caffe bar Strossmayer u Osijeku (zbog održavanja 

Planinarske škole u prostorijama Društva) s početkom u 19,00 sati. 

Sjednici prisutni članovi UO: Vladimir Pavičić, Vlado Obad, Ksenija Vilić, Ivica Miložić,  

Zorica Sandukčić, Darko Prusina, Mirela Poljak-Šefčić 

Članovi Nadzornog odbora: Lidija Vorše, zapisničar UO 

Ostali prisutni članovi Društva: Marjan Špiranec 

Odsutni članovi UO: Ljilja Havranek, Tatjana Glumac-Stanković, Ančica Berki 

 

Predsjednik je utvrdio da imamo kvorum te je predložio slijedeći dnevni red: 

1. Usvajanje dnevnog reda 

2. Organizacijske pripreme  Podunavskog pješačkog puta 

3. Razno  

 

1.Točka  

Dnevni red je jednoglasno usvojen.  

 

2.Točka  

U svezi Podunavskog pješačkog puta Mišino brdo-Aljmaš-Erdut koji se održava 16. Puta dana 

26.travnja 2015. godine učinjene su slijedeće aktivnosti: 

- pozivi planinarskim društvima su poslani, 

- autobus je rezerviran, 

- poslana je zamolba vinariji Erdut te će ista biti otvorena od 14-16 sati, 

- što se tiče vodiča svi će biti angažirani tako da prva grupa kreće iz Aljmaša u 10 sati – vodič 

Mirela Poljak-Šefčić, a druga nakon mise u 11 sati –vodič Ivica Miložić. Vlado Obad će 

voditi grupu od Mišinog brda, 

- najavljena su četiri člana HGSS-a na terenu koji će biti počašćeni ručkom, 

- razglas: M.Špiranec će ga postaviti pored gostionice “Kod Daneta” i u Erdutu na ulazu u 

Društveni dom, 

- ugostiteljska ponuda u Erdutu je riješena, 

- gosti iz Visokog: biti će smješteni u Domu obrtnika u Aljmašu, a za nabavu namirnica za 

kuhanje njihove večere u subotu se odobrava 500,00 kuna. Večeru će pripremiti naš član 

Dragiša Ribić, 

- bubnjarska grupa Ritmos iz Osijeka će sudjelovati u programu, te se odobrava 200,00 kuna 

za gorivo za njihov dolazak u Erdut s 2 automobila. 

 

3.Točka 

 V. Pavičić je izvjestio Upravni odbor da je zamijećeno da veliki broj ljudi ide na 

planinarske izlete, a nisu uplatili članarinu za tekuću godinu, stoga je jednoglasno odlučeno da 

od 01. svibnja svaki vodič treba provjeriti za svakog polaznika izleta koji vodi da li je uplatio 
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članarinu, te ukoliko ista nije plaćena nije moguće da idu na izlet. Ukoliko netko inzistira na 

tome da ide na planinarski izlet a nije platio članarinu za tekuću godinu, izlet je za takovu 

osobu 50% skuplji od cijene za planinare. Prema Zakonu o udrugama možemo voditi na izlet 

samo planinare, jer u protivnom moramo angažirati turističku agenciju za vođenje i cijena 

izleta je znatno drugačija. 

- K. Vilić je predložila da ovu odluku objavimo na web I fb stranici društva. 

 

 U svezi učlanjivanja u Društvo djece do 14 godina potrebna je izjava roditelja, a od 14 

do 18 godina suglasnost roditelja. Formular će pripremiti K.Vilić I V. Pavičić. 

 

 U svezi predavanja izvještaja s izleta V.Pavičić je skrenuo pozornost voditelju vodičke 

sekcije I. Miložiću da se izvještaji trebaju predavati u roku 7 dana od povratka s izleta te da o 

tome vodi brigu i upozori ostale vodiče. 

Na pitanje zbog čega nije predan izvještaj i novac s Papučkih jaglaca koji su bili 22.03. Ivica 

Miložić je odgovorio da nije mogao uručiti četiri uplatnice te nije htio predavati nekompletnu 

dokumentaciju. 

 

 M. Špiranec je predložio da kupimo računalni program pomoću kojeg će se voditi 

članstvo i blagajna po cijeni od 200,00 kuna+PDV. Prijedlog nije usvojen, jer je to Društvu 

preskupo a i nije neophodno. 

 

Sjednica UO je završena u 19,42. 

 

 

 


